
Referat af bestyrelsesmøde 1. juli  2025 
 

Til stede var: Anne-Mette, Jens, Thea, Johnnie, Tove 
 
 

Der mødte ingen beboere op i træffetiden.  
 
Pavillonens sider har Anne-Mette fjernet, fordi de blev ved med at blæse af, og lynlåsene 
faldt også af. De er heller ikke nødvendige. 
 
Jens har renset stenfuglene. 
 
Planen om social vicevært er droppet. Anne-Mette har kontaktet Lejerbo og fået bekræftet, 
at vi ikke kan få midler til det, og at det er meget dyrt. Der er allerede nogen fra kommunen, 
der kigger til nogle af vores beboere.  
 
Angående vores nye handicap-parkeringspladser, så må vi bare håbe, at folk respekterer 
dem. Politiet kan kun give bøder til offentlige parkeringspladser.  
 
Vi er lidt uklare på omfanget af det udsatte projekt med nye døre i Lillegade. Måske bliver vi 
klogere i forbindelse med afdelingstjek: Der kommer en fra Ålborg og går rundt og snakker 
om, hvad der bør ordnes.  
 
Grillfest: Hvis vejret er meget tørt d. 26. juli, så kan vi ikke tænde op i grillen. Vi holder fast i, 
at folk selv skal medbringe kød. Så serverer vi salat, brød og drikkevarer. Derfor behøver vi 
ikke at aflyse, selv hvis vejret er brandfarligt. Så kan folk bare selv tilberede kødet, enten 
hjemmefra eller i Kernehusets køkken.  
 
Anne-Mette laver tilmelding til Grillfesten; Thea hjælper med at dele ud. 
 
Nogle beboere stiller cykler og ting i opgangene. Det dur ikke, fordi det er brandveje. 
Anne-Mette laver sedler til at sætte på cyklerne med info om alle de andre muligheder, vi 
har, for cykelparkering. 
 
 
 
Næste møde: tirsdag den 5. august. 


